
 

 

Volikogu Teams-koosoleku protokoll  
08.12.21 
 

1. Kutse- ja rakenduskõrghariduse olukorrast  
Arto Aas juhatab sisse esimese päevakorra puntki, märkides, et suurim mure on tööjõud. Mis on meie enda inimeste 
ja noorte oskused? Eile (07.12.21) toimus kohtumine haridusminister Liina Kersnaga, kus arutati peamistel 
haridusteemadel.  
Anneli Entson (Tööandjate Keskliidu haridusnõunik) jätkab ettekandega, mis annab ülevaate kutseharidusest, 
kutsehariduse lõpetanutest, töökohapõhisest õppest, koolituskohtadest õppekavarühmadest.  
Kooli asukohamaakond ja lõpetanu töökoht võivad, aga ei pruugi ühtida ning hõivatute osakaalud lõpetanutest on 
langenud pea kõigis maakondades, kus kutseõppeasutusi paikneb. Erandiks on vaid Hiiu- ja Põlvamaa. 
Nõunik annab ülevaate koostamisel olevatest tegevuskavadest ning tutvustab haridusvaldkonna arengukava 2035 
eesmärke ja toob välja peamised murekohad haridusvaldkonnas. Lõpetuseks tutvustab nõunik haridusrühma 
seisukohtasid ja eesmärke lähiaastateks ning annab ülevaate ettepanekutest ministeeriumile. 
 

2. Volikogu aasta kokkuvõte ja 2022. aasta tööplaanist  
Arto Aas annab ülevaate volikogu koosolekutest ning 2022.aasta uuest tööplaanist. Volikogu liikmete valimine 
toimub 16.02.22. 
 

3. Uute liikmete vastuvõtmine (Ragn-Sells AS ja SYNLAB Eesti OÜ liitumise avaldused lisades) 
Tööandjate Keskliidu liikmeteks astusid  Ragn-Sells AS ja SYNLAB Eesti OÜ. 
 

4. Muud küsimused 

• Tuulelohe konverents toimub 15.03.2022. 

• Välistööjõu teemal  

• Tulemas on kohtumine peaministriga 

• Dubai EXPOst (mis kestab kuni 31.03.22) 

• Tööandjate Keskliit võttis osa novembri lõpus toimunud COPRES kohtumisel Prantsusmaal. 
 
 
Järgmine volikogu koosolek 19.01.22 


